



مركز أبوظبي للبيئة والصحة والسلامة
Abu Dhabi Environment, Health and Safety Center

Approval Certificate

Higher Corporation for Specialized Economic Zones -
ZonesCorp

Certifies that

Federal Switchgear Limited LLC

Has met all the minimum requirements of Abu Dhabi Environment, Health and Safety Management System (AD EHSMS) and the Industrial Sector EHSMS Requirements Document.

Approved System:

“Environment, Health and Safety Management System of Federal Switchgear Limited LLC”

Approval Date: 25/09/2013

Approval Certificate No:

AD EHSMS/IN/IN18/10M17/012/162

المؤسسة العليا للمناطق الاقتصادية المتخصصة
HIGHER CORPORATION FOR SPECIALIZED ECONOMIC ZONES



شهادة إعتما

تشهد المؤسسة العليا للمناطق الاقتصادية المتخصصة

بأن

الاتحادية للمفاتيح الكهربائية المحدودة ذ.م.م

قد استوفت كافة المتطلبات الأساسية لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي ووثيقة متطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لقطاع الصناعة.

النظام المعتمد:

“ نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة - الاتحادية للمفاتيح الكهربائية المحدودة ذ.م.م ”

تاريخ الإعتما: 25/09/2013

شهادة إعتما رقم:

المؤسسة العليا للمناطق الاقتصادية المتخصصة

Higher Corporation for Specialized Economic Zones - ZonesCorp

Important Note:

- System Implementation should commence within one month of the approval date and all requirements under the Industrial Sector EHSMS Requirements Document and applicable requirements under AD EHSMS should be complied with.
- Performance Reporting by entities shall commence after system implementation in accordance with AD EHSMS requirements, and reports submitted to the ZonesCorp on quarterly basis.
- External auditing should be conducted by a third party registered with AD EHS Center after 12 months from approval date and annually after that.
- In case of non-compliance with the implementation requirements, or with the submission of regular EHS Performance Reports, or with corrective actions required in audit reports, this Certificate shall be revoked.

ملاحظة هامة:

- يجب تطبيق النظام خلال فترة لا تتجاوز شهر من تاريخ الإعتما والإلتزام عند التطبيق بكافة متطلبات وثيقة نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاصة بقطاع الصناعة والمتطلبات ذات العلاقة ضمن نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي.
- يجب البدء باعداد تقارير الاداء وفقاً لمتطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي بعد البدء بالتطبيق، ويتم رفع التقارير الى المؤسسة العليا بشكل ربع سنوي.
- يتم إجراء التدقيق على النظام من قبل طرف ثالث مسجل لدى مركز أبوظبي للبيئة والصحة والسلامة بعد 12 شهراً من تاريخ إعتما النظام وبشكل سنوي بعد ذلك.
- في حال عدم الإلتزام بمتطلبات التطبيق، أو برفع تقارير الاداء بشكل منتظم، أو بإتخاذ الإجراءات التصحيحية الواردة في تقارير التدقيق، يتم سحب شهادة الإعتما.

Industrial Sector

Tel: +971 2 5073358 Fax: +971 2 5073564
P.O.Box 36000, Abu Dhabi, United Arab Emirates
E-mail: hse@zonescorp.com
website: www.zonescorp.com

قطاع الصناعة

هاتف: +971 ٢ ٥٠٧٣٣٥٨ فاكس: +971 ٢ ٥٠٧٣٥٦٤
ص.ب ٣٦٠٠٠، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة
بريد إلكتروني: hse@zonescorp.com
موقع إلكتروني: www.zonescorp.com

تم تفويض «المؤسسة العليا للمناطق الاقتصادية المتخصصة» كسلطة منظمة لقطاع الصناعة بناءً على قرار اللجنة العليا لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي. والقرار رقم (٤٢) لعام ٢٠٠٩.

The “Higher Corporation for Higher Economic Zones” has been delegated as Sector Regulatory Authority for the Industrial Sector in accordance with the AD EHS Higher Committee Decision and Decree No. (42) of 2009.

